
Hyvinvointiryhmän kokous  MUISTIO 

Aika: ke 19.3.2025 klo 14.30 

Paikka: Ihoden koulu ja Teams 

 

Osallistujat koululla: 

• Henri Aitakari (pj.), johtava rehtori 
• Katri Kajantola, erityisopettaja 
• Tia Lehtinen, vs. päiväkodin johtaja 
• Minna Kurki, hyvinvointikoordinaattori 
• Sonja Vattu, ma. nuoriso- ja yhteisötyöntekijä 
• Juha Laitala, koulupsykologi (Ihoden ja Reilan koulu) 

Osallistujat Teamsilla: 

• Outi Salo, Reilan koulunjohtaja 
• Tytti Kaskinen, Rohdaisten koulunjohtaja 
• Outi Eilu, kouluterveydenhoitaja (saapui linjoille klo 14.59) 

 

1. Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.28. Todettiin läsnäolijat.  
 

2. Hyvinvointikoordinaattori Minna Kurki kertoi ehkäisevän päihdetyön tilanteesta. Vakka-
Suomen kuntiin olisi hyvä saada käyttöön Pakka-toimintamalli. Varhan edustajat ovat olleet 
mallin käyttöönottoon myötämielisiä, mutta asia ei ole edennyt vielä aivan toivotulla tavalla. 
 
Mielenterveyden edistämisessä ja väkivallan ehkäisyssä on menossa Varhan vetämät 
pilottijaksot. Pyhärannalla ei ollut riittäviä henkilöstöresursseja lähteä mukaan 
pilottikunnaksi. 
 
Maahanmuuton ja kotouttamisen osalta Pyhärannan ongelmana on, ettei muualta tuleville ole 
tarjolla asuntoja. Myös tiettyjen palvelujen saatavuus asettaa haasteita. 
 

3. Nuoriso- ja yhteisötyöntekijä Sonja Vatun mukaan Ihoden nuokkari-illat on otettu hyvin 
vastaan, ja paikalla on ollut paljon väkeä, lähinnä viides- ja kuudesluokkalaisia. Muista kylistä 
ei kävijöitä ole tullut. Rohdaisten nuokkarilla tilanne on sikäli toisenlainen, että siellä pääosa 
kävijöistä on yläkoululaisia ja vähemmän alakoulun oppilaita. Rohdaisissa on käynyt myös 
Reilan nuoria, mutta ei ihodelaisia. Todettiin, että alakoululaisten kesken olisi hyvä järjestää 
jotakin yhteistä toimintaa esim. koulujen yhteistyönä. 
 

4. Vs. päiväkodin johtaja Tia Lehtinen sanoi, että päiväkodeissa on lisätty ulkoilun määrää. 
Aamupäivisin vietetään ulkona tunti ja iltapäivisin toinen tunti. Myös sisätiloissa on lisätty 
liikunnan määrää, ja esim. kepparitoiminta on hyvin suosittua. 
 

5. Koulujen osalta todettiin oppimisen tuen uudistuksen aiheuttavan paljon työtä 
opetushenkilöstölle. Lakimuutosten mukaisesti päivitetyt opetussuunnitelmat tulee olla 



valmiina 1.8.2025.  Lyhyesti sivuttiin myös perusopetuksen talousarviotavoitteita, jotka pitää 
uudistaa. 
 
Kouluissa toimivat oppilaskunnan hallitukset laativat oppilaille lyhyen kyselyn kouluasioista, 
ja kyselyjen tulokset käsitellään koulukohtaisissa, yhteisöllisissä opiskeluhuoltoryhmissä. 
Laajempi kouluviihtyvyyttä ja turvallisuutta kartoittava kysely toteutetaan keväällä 2026. 
 

6. Syksyllä aloittanut koulupsykologi Juha Laitala kertoi, että ensimmäiset pari kuukautta olivat 
kuluneet kaiken uuden opettelussa, mutta vähitellen työhön on päässyt paremmin kiinni. 
Asiakkaat ovat pääasiassa yläkoululaisia, yhdellä psykologilla on useita kouluja 
vastuualueenaan. Pyhärannan osalta on muutamia tutkimuksiin tulevia tiedossa.  
 
Rohdaisten koulun koulupsykologi on edelleen haussa. Psykologipalveluja tarvitsevat 
ohjataan Varhan kautta Uuteenkaupunkiin. 
 

7. Kouluterveydenhoitaja kertoi tarkastusten olevan hyvässä vauhdissa. Ihodessa ja Reilassa 
niitä tehdään kouluilla, Rohdaisissa vielä toistaiseksi terveysasemalla. Tulevien 
ekaluokkalaisten tarkastukset tehdään kesällä. Kouluterveydenhoitaja todennäköisesti 
vaihtuu syksyllä. 
 

8. Seuraava kokous päätettiin pitää ke 17.9.2025 klo 14.30. 
 

9. Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 15.36.   
 

 

Muistion laati Henri Aitakari. 


